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SCHRIFTELIJKE VRAAG E-0212/00
van Gérard Caudron (PSE)
aan de Commissie

Betreft: Steun aan de staalindustrie

Tijdens de plenaire vergadering heb ik mijn mening kunnen geven over de toepassing in 1998 van de 
zesde code inzake de steun aan de ijzer- en  staalindustrie.

Hoewel ik het verslag van de Commissie van hoge kwaliteit acht, betreur ik het dat dit verslag niet 
alle aspecten van de steun dekt.

Hoewel de Commissie een code voor steun aan de ijzer- en staalindustrie heeft opgesteld die niets aan 
duidelijkheid te wensen overlaat, heeft zij herhaaldelijk steun aan ijzer- en staalondernemingen 
toegekend die niet tot de categorieën behoort die onder de code vallen. Met het oog op het 
gelijkheidsbeginsel zal de steuncode hetzij strikt moeten worden toegepast hetzij moeten worden 
gewijzigd als de Commissie steun wil toekennen die niet onder steunmaatregelen valt die op dit 
moment wettelijk zijn toegestaan.

Is de Commissie van plan maatregelen te treffen om deze situatie te verhelpen?

Tot slot is er ook nog het probleem van het EGKS-Verdrag dat binnenkort afloopt. Het stelsel voor 
steunverlening zou eigenlijk tot na 2002 gehandhaafd moeten blijven. In dit opzicht ben ik van 
mening dat de Raad alleen via een verordening de noodzakelijke juridische zekerheid kan bieden en 
iedere vorm van steun die niet onder de code valt formeel kan verbieden.

Zal de Commissie voorstellen in deze richting doen?


